
S'enceta el debat sobre l'illa de l'hospital d'Olot

L'equip de govern presenta un pla d'usos i sotmet a debat el canvi del pla general que cal

ERC diu que es fa amb massa precipitaci�

El canvi d'usos de l'hospital Sant Jaume d'Olot i del seu entorn passa avui pel ple. �s una sessi� extraordin�ria i,

la vig�lia de l'inici de les Festes del Tura, tot podria fer pensar que �s purament un tr�mit i que ser� tranquil. I,

segurament, no ser� aix�, sobretot si es t� en compte les declaracions que pr�viament han realitzat els dos

regidors d'ERC, a l'oposici�.

L'equip de govern, CiU i Rcat, sotmet a debat i aprovaci� inicial la modif icaci� de l'ar ticle 119 del pla d'ordenaci�

urban�stica municipal d'Olot. I, aix�, tradu�t, vol dir modif icar la legislaci� urban�stica de la ciutat, perqu�, despr�s

de l'imminent trasllat dels serveis hospitalaris al nou hospital comarcal, el conjunt d'edif icis puguin tenir altres

usos.

L'alcalde, Josep Maria Corominas, ja va explicar fa una setmana que hi volen mantenir i ampliar el geri�tric, que

hi pretenen aplegar serveis municipals ara dispersos, instalálar-hi el cor de la futura illa energ�tica de la pla�a

Mercat i del seu entorn i, f ins i tot, que permeti usos comercials. Tamb�, �s el lloc escollit per ubicar-hi la nova

of icina de turisme, que, inicialment, estava prevista a la nova pla�a Mercat.

La regidora d'ERC, Clara Casanovas, en canvi, mant� que el seu grup municipal est� d'acord amb alguns

aspectes de la proposta de l'equip de govern i amb d'altres, no. Aix� no obstant, li retreu les presses amb qu�

sotmeten a debat el nou pla d'usos, f ins al punt que han hagut de convocar un ple extraordinari per modif icar el

pla general. Casanovas recorda que ERC ja va fer una consulta ÐÒun simulacre de consultaÓ, segons ella

mateixaÐ al carrer sobre els usos de l'hospital Sant Jaume, despr�s del trasllat al nou centre. La regidora af irma

que ERC, per exemple, no est� d'acord amb el fet que el 20% de la super f�cie de l'antic Sant Jaume tingui un �s

comercial, ja que aix� seria en perjudici de la zona comercial del centre de la ciutat, on est� ubicat l'equipament.

Per aix�, reclama que s'obri un ampli debat amb tots els representants pol�tics, els exper ts en la mat�ria, i amb

tota la ciutadania que vulgui dir-hi la seva.

Sigui com sigui, tothom t� clar que es tracta del fet que el nou equipament mogui gent i generi activitat a l'entorn,

ja que perdre el volum de persones actual que passa pel Sant Jaume signif icaria un cop dur per al centre de la

ciutat.
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